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Zapytanie

Panie Burmistrżu, mieszkańcy miejscowości Wygnanka sygnalizują o potrzebie

powstania ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Głównej od miejscowości Wygnanka do

osuchowa. Potrzebę powstania takiej ścieżki argumentu.ią tym, że dzieci, chciałyby

dojeżdżać do Szkoł Podstawowej rowerami. W związku z tym, że tą drogą uczęszczają

ciężkie samochody tran§pońowe na chwi|ę obecną poruszanie się roweramijest

niebezpieczne.

Jakie są perspektywy na wybudowanie ścieżki rowerowej na ww, odcinku?
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